
 

VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJOS TĖVŲ 

KOMITETO POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2024 11 14 Nr.1 

Kaišiadorys 

 

Posėdis įvyko: 2024 11 14 

Posėdžio pirmininkas: Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė.  

Posėdžio sekretorė: Kristina Augustienė. 

Dalyvavo: 34 dalyviai, iš jų 33 komiteto nariai. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Susipažinimas. 

2. Dėl Tėvų komiteto pirmininkės ataskaitos už praėjusį laikotarpį.  

3. Dėl veiklos kokybės įsivertinimo. 

4. Dėl „mokyklos be telefonų“. 

5. Dėl maitinimo. 

6. Dėl galimybės „pasirinkti“ pradinių klasių mokytojus. 

7. Dėl marškinėlių kaip uniformos dalies įtraukimo. 

8. Kiti klausimai, pastebėjimai, pasisakymai, džiugesiai, problemos.  

 

SVARSTYTA: 

1. Susipažinimas.  

Tėvų komiteto pirmininkė Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė tarė įžanginį žodį ir prisistatė 

Tėvų komiteto nariams.  

2. Dėl Tėvų komiteto pirmininkės ataskaitos už praėjusį laikotarpį.  

Tėvų komiteto pirmininkė pristatė 2023-2024 m. vykdytos veiklos ataskaitą. Apžvelgė 

pagrindines veiklos kryptis, iššūkius, pasiekimus. 

3. Dėl veiklos kokybės įsivertinimo. 

Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad Vaclovo Giržado progimnazijos (toliau- 

progimnazija) administracija (toliau – administracija) vykdė tyrimą dėl veiklos kokybės 

įsivertinimo, kurių pasirinkti rodikliai: „Perspektyva ir bendruomenės susitarimai. Raktinis 

žodis – vizijos bendrumas.“, „Mokyklos tinklaveika. Raktiniai žodžiai - atvirumas, 

prasmingumas.“ 

Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad apklausoje dalyvavo 66 pedagogai ir 

administracijos darbuotojai, 235 mokinių tėvai, 407 mokiniai. Pagal mokytojų apklausos 

rezultatus nustatyta aukščiausia vertė - „Progimnazijos vizija priimtina“ (3,41), žemiausia - 

„Bendradarbiavimas su kitomis įstaigomis yra kruopščiai planuojamas, siekiama jų tęstinumo“ 

(3,11). Pagal mokinių tėvų apklausos rezultatus nustatyta aukščiausia vertė - „Progimnazijos 

bendruomenė didžiuojasi savo progimnazija“ (2,37), žemiausia - „Progimnazijos vizija yra 

reali (progimnazijos) veiklos perspektyva“ (2,21). Pagal mokinių apklausos rezultatus 

nustatyta aukščiausia vertė - „Progimnazijos tinklaveika (bendradarbiavimas) yra naudinga 

siekiant užsibrėžtų tikslų“ (2,74), žemiausia - „Žinau, kokia yra progimnazijos vizija“ (2,29). 

Pristatymo metu Tėvų komiteto pirmininkė supažindino su Veiklos kokybės įsivertinimo 

grupės pateiktomis rekomendacijomis: administracijai pateikti vizualią informaciją apie 

bendradarbiavimą su kitomis įstaigomis, organizacijomis progimnazijos erdvėse, 

administracijai ir Mokinių komitetui vizualizuoti progimnazijos viziją, vertybes Paukštininkų 

pastato fojė ir pradinių klasių korpusuose bei inicijuoti socialinių partnerių paiešką, Tėvų 
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komitetui inicijuoti socialinių partnerių paiešką, istorijos mokytojai H. Jagminienei parengti 

ekspoziciją progimnazijos istorijos įprasminimui, klasių vadovams skirti du užsėmimus per 

mokslo metus (rugsėjo, sausio mėn.) progimnazijos vizijos ir vertybių aptarimui. 

Posėdžio metu mokinių tėvų pateikti siūlymai: 

- inicijuoti susirinkimus atskirų klasių mokiniams (pvz. visų pradinių klasių, 5-8 klasių ar 

atskirai pirmų, antrų ir t.t. mokiniams), kurių metu jie būtų supažindinami su progimnazijos 

vizija, misija ir vertybėmis; 

- inicijuoti švenčių / renginių, kurių metu įsitrauktų, dalyvautų tėvai, organizavimą (pvz. 

sporto šventės, mokinių diskotekos ir pan.); 

- vizualizuoti informaciją apie progimnazijos viziją, misiją ir vertybes (pvz. antraštė 

elektroninio dienyno „TAMO“ laiškuose, iškaba aktų salėje, lankstinukai ir pan.). 

4. Dėl „mokyklos be telefonų“. 

Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad administracija, norėdama užtikrinti geresnę 

mokymosi aplinką, mažesnę socialinę atskirtį tarp mokinių, skatindama bendradarbiavimą ir 

t.t., pateikė siūlymą 1-4 klasių mokiniams ir mokytojams pamokų metu atsisakyti telefonų ar 

kitų mobiliųjų įrenginių (pvz. išmaniųjų laikrodžių) naudojimo. Tokiu atveju administracija 

įsipareigotų užtikrinti galimybę tėvams susisiekti su savo vaiku, jiems paskambinant į 

progimnazijos korpusą, kuriame vaikas mokosi, perduodant vaikams pranešimus apie gautus 

skambučius, o, esant nenumatytoms situacijoms, tėvus informuojant kontaktais, nurodytais 

elektroniniame dienyne „TAMO“. 

Išsiskyrus tėvų nuomonėms ar telefonų ir kt. mobilių įrenginių naudojimo pamokų metu turėtų 

atsisakyti tik mokiniai, ar mokiniai ir mokytojai, balsuota dėl abiejų siūlymų. 

Balsavimo metu siūlymui 1-4 klasių mokiniams ir mokytojams atsisakyti telefonų ar kitų 

mobiliųjų įrenginių naudojimo pamokų metu pritarė 12, susilaikė 3, nepritarė 18 narių. 

Nutarta nepritarti siūlymui 1-4 klasių mokiniams ir mokytojams atsisakyti telefonų ar kitų 

mobiliųjų įrenginių naudojimo pamokų metu. 

Balsavimo metu siūlymui 1-4 klasių mokiniams atsisakyti telefonų ar kitų mobiliųjų 

įrenginių naudojimo pamokų metu pritarė 30, susilaikė 3 nariai. 

Nutarta pritarti siūlymui 1-4 klasių mokiniams atsisakyti telefonų ar kitų mobiliųjų įrenginių 

naudojimo pamokų metu. 

Kadangi, tėvų nuomone, tai aktualu ir 5-8 klasių mokiniams, svarstyta administracijai 

teikti siūlymą 5-8 klasių mokiniams atsisakyti telefonų ar kitų mobiliųjų įrenginių naudojimo 

pamokų metu. Balsavimo metu tokio siūlymo teikimui nariai pritarė vienbalsiai. 

Nutarta teikti siūlymą 5-8 klasių mokiniams atsisakyti telefonų ar kitų mobiliųjų 

įrenginių naudojimo pamokų metu. 

5. Dėl maitinimo. 

Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad administracija elektroniniame dienyne „TAMO“ 

buvo išplatinusi apklausą.  Ja norėta išsiaiškinti ar mokinių tėvai pritaria, kad progimnazijos 

valgykloje būtų prekiaujama bufeto prekėmis ir ar mokinių tėveliai yra susipažinę su 

„Užkandžių, gėrimų, kepinių bei desertų, skirtų mokyklos bufetui sąrašu“. Tėvų komiteto 

pirmininkė pristatė apklausos rezultatus: dalyvavo 281 respondentai, iš kurių 86,5 proc. pritarė 

prekybai bufeto prekėmis, 99,6 proc. nurodė, jog yra susipažinę su pateiktu sąrašu.  

Tėvų komiteto pirmininkė taip pat informavo, kad tėvų komiteto nariams buvo išsiųstas el. 

laiškas su UAB „Dussmann Service“ atsiųstu siūlomu papildomų prekių asortimentu ir 

mokinių apklausos duomenimis (145 respondentai). El. laiške buvo paprašyta savo 

bendruomenėse pasikalbėti apie tai, ar mokykloje reikalinga papildomų užkandžių pasiūla. 

Tėvų komiteto pirmininkės teigimu, pagal gautus tėvų atsiliepimus, pradinukų korpuse tik 
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vienoje klasėje 60 proc. tėvų pritarė papildomų užkandžių prekybai, visose kitose pradinėse 

klasėse tėvai tam nepritarė. Tėvai pastebėjo, kad „maistas neišvaizdus“, „karštų patiekalų 

kokybė prasta“, „užkandžių klausimas neaktualus“. 

Posėdžio metu tėvai sakė, kad  2023-2024 m. įmonė prekiavo ir kitomis nei buvo suderinta su 

Tėvų komitetu prekėmis, su siūlomų papildomų prekių asortimentu nėra pateikiamos jų kainos 

(kyla abejonių ar jos nebūtų didesnės nei kitose prekybos vietose), pateiktas prekių sąrašas 

nesuderinamas su sveikatą stiprinančios mokyklos idėja, retai mokiniams siūloma tokių prekių, 

kaip salotos, pudingai, sąraše pasigendama 100 proc. sulčių, viso grūdo tortilijų ir kt., 

nesudaryta galimybė įsigyti arbatos. 

Balsavimo metu siūlymui, kad UAB „Dussmann Service“ mokyklos bufete prekiautų 

užkandžiais, gėrimais, kepiniais bei desertais pagal tėvų siūlomą prekių sąrašą – pritarė 

vienbalsiai.  

Nutarta pritarti siūlymui, kad UAB „Dussmann Service“ prekiautų užkandžiais, 

gėrimais, kepiniais bei desertais, skirtais mokyklos bufetui, adresu Paukštininkų g. 5, pagal 

tėvų pateiktą prekių sąrašą, kuris bus atsiųstas atskiru raštu.  

6. Dėl galimybės „pasirinkti“ pradinių klasių mokytojus. 

Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad vienos klasės atstovė pateikė siūlymą atsisakyti 

esamos tvarkos dėl pradinių klasių mokytojų skyrimo, t.y. kiekvienam būsimų pirmų klasių 

mokytojui burtų keliu išsitraukiant vieną klasės komplektą (būsimų mokinių sąrašą), ir suteikti 

tėvams galimybę pradinių klasių mokytoją pasirinkti, t.y. nurodyti pageidaujamą pradinių 

klasių mokytoją prašymo dėl priėmimo teikimo metu. 

Balsavimo metu siūlymui atsisakyti esamos tvarkos dėl pradinių klasių mokytojų 

skyrimo - pritarė 2, susilaikė 3, nepritarė 28 nariai. 

Nutarta nepritarti siūlymui atsisakyti esamos tvarkos dėl pradinių klasių mokytojų 

skyrimo. 

7. Dėl marškinėlių kaip uniformos dalies įtraukimo. 

Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad administracija, siekdama skatinti uniformos 

dėvėjimą ir norėdama suteikti mokiniams didesnę pasirinkimo bei komforto galimybę, pateikė 

siūlymą papildyti progimnazijos uniformą tamsiai mėlynos ir (ar) baltos spalvos marškinėliais 

su progimnazijos logotipu kairėje pusėje (kaip alternatyvą šviesiai mėlyniems, baltiems polo 

marškinėliams). Siūlymą pristatė progimnazijos bibliotekininkė Ieva Stankutė.  

Balsavimo metu siūlymui papildyti progimnazijos uniformą tamsiai mėlynos ir (ar) baltos 

spalvos marškinėliais su progimnazijos logotipu kairėje pusėje - pritarė 30, nepritarė 3 nariai. 

Nutarta pritarti siūlymui papildyti progimnazijos uniformą tamsiai mėlynos ir (ar) baltos 

spalvos marškinėliais su progimnazijos logotipu kairėje pusėje. 

8. Kiti klausimai, pastebėjimai, pasisakymai, džiugesiai, problemos. 

Dėl daugiau pasirinkimų antrai užsienio kalbai.  

Posėdžio metu išsakytas pageidavimas turėti didesnį antros užsienio kalbos pasirinkimą. Kaip 

pavyzdys nurodyta ispanų kalba, taip pat patikinta, kad galimas šios kalbos mokymosi 

tęstinumas A. Brazausko gimnazijoje.  

Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad ankstesniais metais buvo vykdyta tėvų ir vaikų 

apklausa dėl pageidaujamos antros užsienio kalbos. Be galimybės rinktis vokiečių ar rusų 

kalbas, pageidauta rinktis ispanų, italų, prancūzų kalbas. Po šių apklausų progimnazijoje 

atsirado šių kalbų būreliai. Administracija buvo informavusi, jog ieško galimybių praplėsti 

antros užsienio kalbos pasirinkimą.  

Balsavimo metu siūlymui turėti platesnį antros užsienio kalbos pasirinkimą - pritarė 32, 

susilaikė 1. 
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Nutarta išreikšti pageidavimą administracijai turėti platesnį antros užsienio kalbos 

pasirinkimą. 

Dėl eismo prie Progimnazijos korpuso Girelės g.  

Posėdžio metu iškeltas klausimas dėl eismo prie progimnazijos korpuso Girelės g. Tėvų 

atstovų nuomone, eismas nesaugus visiems eismo dalyviams.  

Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad dėl šios situacijos parengtas raštas Saugaus eismo 

komisijai. 

Dėl mokytojų elgesio pamokų metu 

Posėdžio metu iškeltas klausimas dėl mokytojo (posėdžio metu tėvų atstovams įvardintas 

ugdomas dalykas) elgesio ir bendravimo su mokiniais. Tėvai pageidavo, kad būtų suteikta 

galimybė rinktis meno kryptį. Tėvų komiteto pirmininkė informavo, kad administracijos 

teigimu, priemonių imtasi – inicijuoti pokalbiai, mokytoja dalyvavo mokymuose ir kt. Tėvų 

atstovų nuomone, problema aktuali, todėl reikėtų pakartotinai šį klausimą kelti susitikimo su 

administracija metu.  

 

Posėdžio pirmininkė                                                               Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

               

Posėdžio sekretorė                                                             Kristina Augustienė 
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KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 

 

PROGIMNAZIJOS TĖVŲ KOMITETO POSĖDŽIO DALYVIŲ SĄRAŠAS 
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Eil. Nr. Vardas, pavardė Atstovaujama klasė 

1. Ieva Stankutė PUG-1 

2. Lina Noreikienė 1b 

3. Giedrė Genevičienė 1c 

4. Vaida Donylienė 1e 

5. Miglė Trusilevičiūtė 2a 

6. Aistė Žukauskienė 2c 

7. Indrė Petkevičienė 2e 

8. Sigitas Keizikas 3a 

9. Roberta Keizikienė  3a 

10. Raimonda Ikasalaitė -Marcinkevičienė 3b 

11. Agnė Čerkauskienė 3c 

12. Ieva Dzedulionienė 3d 

13. Aistė Pliskauskienė 3e 

14. Gintė Maižikienė 4a 

15. Aušra Bakūnienė 4b 

16. Jurgita Baniotienė 4d 

17. Eglė Židonytė 4e 

18. Lina Kubiakienė 5a 

19. Gytis Markevičius 5b 

20. Laura Šadurskienė 5c 

21. Aušra Daškevičienė 5d  

22. Lina Baubienė 5e 

23. Vitalijus Orlovas 6c 

24. Ramūnas Pulmanas 6b 

26. Jurgita Žiužnienė 6e   

27. Raimonda Ikasalaitė -Marcinkevičienė 7a   

28. Kristina Augustienė 7c 

29. Ramunė Parniauskienė 7e 

30. Jurgita Narbutienė 8a  

31. Irma Ramaškienė 8b 

32. Sonata Maciulevičiūtė 8c 

33. Giedrė Genevičiūtė-Janonė 8d 

34 Mindaugas Saikauskas 8e 


